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У Сумській ОВА доповіли, що зроблено для
підтримки ветеранів
12:34 / 29 листопада 2024

Начальник Сумської обласної військової адміністрації Володимир Артюх зазначив, що підтримка і
повага до ветеранів, членів їх сімей, родин загиблих захисників і захисниць України є ключовими
аспектами впровадження ветеранської політики на державному і на регіональному рівнях.

«Основні пріоритети в роботі обласної влади щодо реалізації ветеранської політики відображено в
обласній програмі захисту та підтримки ветеранів та членів їх родин на 2024-2027 роки. Це вперше,
коли на рівні області було комплексно визначено цільові пріоритети, завдання і заходи стосовно
соціальних гарантій та підтримки ветеранів і їх сімей, професійної підготовки та зайнятості, заходів з
реабілітації та реадаптації, вшанування пам’яті загиблих захисників і захисниць України», –
звернувся він до присутніх.

Так, за рахунок коштів обласного бюджету 1478 захисників і захисниць України та 516 членів сімей
загиблих отримали матеріальну допомогу. Напередодні початку опалювального сезону 98 сім’ям
виплачена компенсація готівкою на придбання твердого палива. Майже 75 мільйонів гривень
виділено на придбання квартир ветеранами та членами їх сімей, які перебувають на обліку за
державною Програмою. Це дозволило 33 захисникам придбати власне житло.

28 осіб пройшли навчання на базі Бізнес-школи СНАУ за підтримки Обласної служби зайнятості –
за рахунок бюджетного фінансування у сумі понад 200 тисяч гривень. 29 осіб отримали цільові
гранти для розвитку власного бізнесу за рахунок коштів Фонду соціального страхування на суму 14
мільноів гривень.

Важливо, що Сумщина займає перше місце серед регіонів за показником створення реабілітаційних
відділень/центрів при закладах охорони здоров’я. Понад 16 тисяч ветеранів війни отримали послуги

13.03.2025, 14:44 У Сумській ОВА доповіли, що зроблено для підтримки ветеранів | Сумські Дебати

https://debaty.sumy.ua/news/u-sumskij-ova-dopovili-shho-zrobleno-dlya-pidtrimki-veteraniv 1/2

https://debaty.sumy.ua/category/news
https://debaty.sumy.ua/category/news/society


з лікування і реабілітації. Понад 15 осіб отримали компенсацію за проходження МРТ-обстеження та
стоматологічну допомогу.

Майже 100 дітей наших героїв в цьому році вже змогли відпочити і оздоровитися як в Україні, так і
за її межами. І ця робота продовжується.

Серед ключових проєктів на наступний рік Володимир Артюх назвав полальший розвиток
інфраструктури підтримки ветеранської спільноти і членів їх родин.

На Сумщині продовжують відкриватися центри життєстійкості, центри психічного здоров’я.
Вже розпочато і ведеться активна робота за підтримки держави та міжнародних партнерів щодо
облаштування обласного ветеранського простору, Центру відновлення здоров’я, які забезпечать
надання якісних послуг, доступних сервісів і належної підтримки ветеранам та членам їх родин.

Крім того, Володимир Артюх озвучив важливе завдання для влади на місцях – запроваджувати
посади помічників ветерана у громадах, щоб забезпечити наших захисників всебічною підтримкою.

За пропозицією членів консультативної ради в подальшому буде опрацьовано також питання
підтримки громадських організацій ветеранів та членів їх родин, розширення можливостей обласної
програми за рахунок запровадження грантової підтримки ветеранських ініціатив, удосконалення
механізму компенсації за проходження МРТ-досліджень тощо, повідомили в Сумській ОВА.
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